
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  

Datum 29 december 2023 
Onderwerp 189-2023 Raadsvragen RL - Bus verbinding 

Roosendaal - Nispen - Essen - Antwerpen 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Vanaf 6 januari 2024 wordt het openbaar vervoer in België aangepast. De Lijn, zoals de openbaar 

vervoer organisatie in België heet, zal samen met de gemeente Essen, Hoppin introduceren. Dit is de 

nieuwe mobiliteitsvisie van de Vlaamse overheid. Vanaf dat moment zal er een bushalte komen vanaf 

Kerkeind in Essen, direct aan de grens met Nispen, naar Antwerpen. 

 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen; 

1. Bent u bekend met de realisatie van een nieuwe bushalte direct aan de grens met Nispen? Zo nee, 

bent u bereid om u zich hierover te laten informeren? Graag een toelichting 

2. Bent u bereid om te kijken of er mogelijkheden zijn om de buurtbus van Nispen, die nu tot het 

Kerkplein in Nispen rijdt, door te laten rijden naar het Kerkeind, of directe omgeving, in Essen (B)? 

Graag een toelichting 

3. Zou u in gesprek willen gaan met de vervoerder om zo een directe busverbinding te realiseren 

tussen het station van Roosendaal, via Essen, naar Antwerpen? Graag een toelichting.   

 

Namens de fractie(s) van Roosendaalse Lijst ,  

Marco Schillemans en Stijn van Looveren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Bent u bekend met de realisatie van een nieuwe bushalte direct aan de grens met Nispen? 

Zo nee, bent u bereid om u zich hierover te laten informeren? Graag een toelichting. 

Wij zijn nog niet bekend met de realisatie hiervan. We gaan op korte termijn contact opnemen met de 

gemeente Essen om hier meer informatie over te krijgen. 

 

2. Bent u bereid om te kijken of er mogelijkheden zijn om de buurtbus van Nispen, die nu tot 

het Kerkplein in Nispen rijdt, door te laten rijden naar het Kerkeind, of directe omgeving, in 

Essen (B)? Graag een toelichting. 

Ja. Wij gaan dit voorleggen aan Arriva, de uitvoerder van deze buurtbusverbinding. Uiteraard zijn we 

wel afhankelijk van de mogelijke beïnvloeding/inpassing hiervan op de huidige dienstregeling en 

eventuele andere aspecten, zoals grensoverschrijdend vervoer, inzet materieel/personeel etc. Zodra 

we hierover duidelijkheid hebben, informeren wij u daarover. 

 

3. Zou u in gesprek willen gaan met de vervoerder om zo een directe busverbinding te 

realiseren tussen het station van Roosendaal, via Essen, naar Antwerpen? Graag een 

toelichting.   

Ook dit nemen we mee in onze vraag aan Arriva. We merken daarbij op voorhand op dat, ongeacht 

welke vervoerder dit zou gaan doen, er sprake is van grensoverschrijdend vervoer, waarvan we op dit 

moment de haalbaarheid, voorwaarden, consequenties etc. niet weten. Daarnaast moeten we dit 

afwegen tegen de huidige rechtstreekse treinverbinding en het verwachte vervoerspotentieel bij een 

nieuwe busverbinding. Maar ook hierover informeren wij u als we duidelijkheid hebben. 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,                                  De burgemeester, 

                    

 


